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ces
Heel erg bedankt. Wij gaan dit opgeven aan het ministerie.

Nogmaals hartelijk dank voor de fijne ontvangst!

Groet,

van: [EIEN EXE e s=bagov.nl>Verzonden: zaterdag 23 januari 2021 19:16

@minbzk.nl>

@rumb ICE CEN cIER
5.1.2e @sabagov.nl>

Onderwerp: Gewenste aantallen vaccin Saba

Besten,

Nogmaals dank voor jullie bezoek en de nuttige adviezen.

Door een misverstand geef ik nu pas de door Saba gewenste aantallen vaccin door.

Saba wenst graag 1400 doses vaccin te ontvangen voor de eerste ronde vaccinaties.

Redenering:

Zoals in ons vaccinatieplan aangegeven, schatten we dat er momenteel 1450 volwassenen zijn op Saba.

Waar we in dat plan uitgingen van een best-case scenario van een vaccinatiebereidheid van 85% (1228 vaccins), is de feedback die

we momenteel terugkrijgen dermate positief dat we zelfs aan scenarios denken waar dat percentage overtroffen wordt. Dan moet

alles goed gaan natuurlijk, maar we zouden er graag op voorbereid zijn.

En aangezien we Moderna gaan ontvangen, is elk vaccin die we niet tijdens de eerste ronde gebruiken nog bruikbaar in de tweede

ronde, waarvoor dan minder vaccin toegestuurd kan worden.

Een tweede reden is dat het altijd mogelijk is dat onze inschatting van volwassenen die momenteel op Saba zijn een onderschatting

blijkt.

Uiteraard kunnen we een en ander desgewenst verder toelichten.

Met vriendelijke groet,
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